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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена разработке графической дизайн-концепции и рекламно-информационной продукции для фонда помощи людям, больным Альцгеймером и их семьям «Альцрус». Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение истории вопроса, рассмотрение аналогов и составление общих выводов. 2. Разработка графической дизайн-концепции, графического приема, элементов фирменного стиля. 3. Разработка рекламно-информационной продукции для фонда. Для разработки концепции были проанализированы аналогичные западные фонды, созданы эскизы элементов фирменного стиля, сделаны авторские фотографии, а также разработана авторская графика. На основе поисков, анализа и исследований были разработаны логотип фонда, цветовая гамма, снята стилизована и обработана дополнительная авторская графика, сделаны авторские фотографии по теме и подопечных фонда, городские рекламные плакаты фонда, веб-приложение, сайт фонда, продукция для болеющего. В результате была создана запоминающаяся, отвечающая задачам фонда и соответствующая интересам целевой аудитории дизайн-концепция. В ходе работы были использованы программы: Adobe Illustrator 2019, Adobe Photoshop 2019, Adobe After Effects 2019, Figma, 3ds Max 2016.
        

        
          This work is devoted to the development of a graphic design concept and advertising and information products for the Alzrus fund for helping people with Alzheimer's and their families. Tasks that were solved during the study: 1. The study of the history of the issue, consideration of analogues and drawing up general conclusions. 2. Development of a graphic design concept, graphic reception, corporate identity elements. 3. Development of promotional and informational products for the fund. To develop the concept, similar Western funds were analyzed, sketches of corporate identity elements were created, author's photographs were taken, and author's graphics were developed. Based on searches, analysis and research, the foundation’s logo, colors, shots were developed, additional author’s graphics were stylized and processed, author’s photographs on the topic and wards of the foundation were made, city posters of the foundation, web application, foundation website, products for the sick. As a result, a memorable design concept was created that meets the objectives of the foundation and meets the interests of the target audience. In the course of the work, the following programs were used: Adobe Illustrator 2019, Adobe Photoshop 2019, Adobe After Effects 2019, Figma, 3ds Max 2016.
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